

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL  
TEX.SB/79  
9 September 1975

---

Textiles Surveillance Body

Organe de surveillance des textiles

ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE IN TEXTILES

Notifications Under Article 4

Note by the Chairman

Attached is a copy of a letter received from Sweden transmitting the text of a memorandum of understanding between Hong Kong and Sweden setting out an Article 4 agreement between the two countries. Also attached is a copy of Sweden's letter of 16 May; the memorandum and annexes 1-9 transmitted therewith are the same as those attached to document TEX.SB/69 (Sweden/Macao), therefore only annexes 10 and 11 relating to Hong Kong are attached herewith.

---

ARRANGEMENT CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL DES TEXTILES

Notification conformément à l'article 4

Note du Président

On trouvera ci-joint copie d'une lettre par laquelle la Suède a communiqué le texte d'un Protocole d'accord entre Hong-kong et la Suède, établissant entre les deux pays un accord au titre de l'article 4. On trouvera également ci-joint copie de la lettre de la Suède en date du 16 mai; le Protocole et les annexes 1-9 qui l'accompagnent sont les mêmes que ceux qui sont joints au document TEX.SB/69 (Suède/Macao); seules les annexes 10 et 11 qui concernent Hong-kong sont donc communiquées avec le présent document.